
Protokół nr   24 /2012
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

Rady Miasta Luboń
z dnia 25 lipca 2012roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia : Rozpoczęcie komisji godz 17.00

1.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodkowi Kultury w Luboniu.
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta Luboń na rok 2012.
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2012 – 2022.
4.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XLVIII/258/2010  Rady 
Miasta Luboń z dnia 29 lipca 2010 r. w sprawie procedury uchwalania budżetu miasta Luboń 
oraz rodzajów i szczegółowości materiałów towarzyszących projektowi uchwały budżetowej.

Ad.1.Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak rozpoczęła spotkanie przywitaniem 
Burmistrza Dariusza Szmyta, oraz p. skarbnik -Teresę Soche, p. Dyrektor Ośrodka Kultury w 
Luboniu która  zapoznała Komisję z projektem uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodkowi Kultury 
w Luboniu.

Nad projektem nie głosowano, nie wydano opinii. 

Ad.2. Skarbnik Miasta p. Socha omówiła wszystkie zmiany dotyczące budżetu w 2012

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak zadała pytanie p. skarbnik co to jest za program 
Operacyjny  Kapitał Ludzki w Mops?

Odp. Pani Skarbnik odpowiedziała iż jest to nowy program realizowany przez Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Luboniu, dotyczy aktywizacji osób będących bez pracy , beneficjentem 
jest Mops.

Radny Janusz Dagoń zadał pytanie dotyczące Banku Podręczników Szkolnych, czy w ten 
projekt jest wkład rodziców ?

Odp.  Tak około 100 zł jest to wkład rodziców.

 Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak zadała pytanie p. skarbnik co to znaczy że Sp.3 
nie porosiła o środki 

Odp. Pani Skarbnik odpowiedziała że jeśli nie wystąpiła to nie otrzymała, a dlaczego nie 
wystąpiła trudno powiedzieć.

Radny  Adam Dworaczyk zadał pytanie, co jaki czas wymiana tych podręczników?

Odp. Według zużycia i potrzeby wymiany.



Radny  Adam Dworaczyk zadał pytanie, kito będzie decydował jakie podręczniki szkoła ma 
zakupić ?

Odp. To szkoła będzie podejmować takie decyzje.

Radny  Adam Dworaczyk zadał pytanie, co z rodzicami którzy nie zechcą przystąpić do 
projektu?

Odp. Będą zmuszeni sami zakupić podręczniki.

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak zarządziła głosowanie nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały dotyczącego zmian w budżecie Miasta na 2012 rok.

Wynik głosowania ;
za – 7 głosów,

przeciw – 0 głosów,

wstrzymał się – 1głos.

Ad.3.Skarbnik Miasta p.  Socha omówiła  projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2022.
Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  zarządziła  głosowanie  nad  pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały dotyczącego zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
na lata 2012 – 2022.

Wynik głosowania ;
za – 5 głosów,

przeciw – 0 głosów,

wstrzymał się – 3głosy.

Ad.4. Skarbnik Miasta p. Socha omówiła  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
XLVIII/258/2010 Rady Miasta Luboń z dnia 29 lipca 2010 r. w sprawie procedury uchwalania 
budżetu  miasta  Luboń  oraz  rodzajów  i  szczegółowości  materiałów  towarzyszących 
projektowi uchwały budżetowej.
Przewodnicząca  Komisji  Małgorzata  Matysiak  zarządziła  głosowanie  nad  pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu  uchwały dotyczącego zmian uchwały nr  XLVIII/258/2010 Rady 
Miasta Luboń z dnia 29 lipca 2010 r. w sprawie procedury uchwalania budżetu miasta Luboń 
oraz rodzajów i szczegółowości materiałów towarzyszących projektowi uchwały budżetowej.

Wynik głosowania ;
za – 8 głosów,

przeciw – 0 głosów,

wstrzymał się – 0głosów



. Przewodnicząca Komisji Małgorzata Matysiak zakończyła posiedzenie.

Zakończenie komisji o godz. 19.06

…………………………………                          .. …………………………………………… 
Sekretarz (Jakub Mączkowiak)                                Przewodnicząca (Małgorzata Matysiak)


